

## Referat bestyrelsesmøde Greveflex 07.09.22

Tilstede: Karen (referent), Mette, Rikke, Sussi og Niels (ejendomskontoret)

**Information fra Ejendomskontoret v. Niels.**

Vedr. godkendelse fra politi mht. videoovervågning har Niels rykket hos politiet i forrige uge. Ali følger op.

El-standere. 'Kasserne' er kommet og i morgen starter arbejdet med at støbe fundament til kasser og vi afventer nu selve indmaden, der er i restordre.

Så er der kommet tilbud på 'el-stander' til fest pladsen. Det skal lige afklares om prisen kræver, at det bliver et forslag til afd. møde.

Der er kommet ny procedurer for opsætning af nyt køkken (jf. forslag 8 afd. møde 2021). Hvis ikke den allerede ligger på vores hjemmeside, bliver den lagt ud.

Vedr. procedurer for Handicap p-plads, er processen i gang (forslaget der blev stemt for ved afd. Møde 2021). Skemaet der skal udfyldes ved ejendomskontoret ligger klar til brug.

**Forslag til afd. Møde**

Der er blevet tilføjet og rettet i 'Husorden' samt 'Råderet ude' og begge dele skal med til afd. møde. Karen følger op med Ali.

Karen følger op med et par beboere, som har lagt op til at komme med forslag til afd. møde.

Vedr. markiser afventer vi Niels om vi kan nå at få forslaget med.

**Diverse**

Vi gennemgår endvidere referat fra afd. møde 2021 - der bliver fulgt op på brandgange, samt isolering (jf. forslag 15),

Mapper til fælleshusene bliver lagt i husene indenfor den næste uge (Karen og Mette)

Da vi sjældent har beboere der kommer i spørgetiden, overvejer vi om dette skal fortsætte på samme måde. Vi taler videre om det til næste bestyrelsesmøde.

Der er spørgetid i næste uge onsdag d. 14 kl. 17.30 – Karen er i Solsikken

Der er planlagt bestyrelsesmøde igen onsdag d. 12.10 kl. 16.00